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Protokół nr 3/VI/2024 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 6 listopada 2023 r.  

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   10 radnych  

obecnych   -    10 radnych 

nieobecnych  -   1 radny   

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

 

Przewodnicząca Komisji radna p. Marta Przywara. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z dnia 20 maja 2024 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian  w 

budżecie miasta Łodzi na 2024 rok – druk nr 156/2024.  

4. Informacja nt. letniej oferty Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji dla 

mieszkańców Łodzi.  

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara  powitała obecnych radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

 



Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wynik głosowania: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu z dnia 20 maja 2024 r.  

  

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara zapytała, czy są uwagi do przesłanego 

protokołu.  

Nikt nie zgłosił uwag.  

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu.   

Wynik głosowania: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian                                                                  

w budżecie miasta Łodzi na 2023 rok – druk nr156/2024. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak  omówiła projekt uchwały wraz 

uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).  

Przewodnicząca Komisji; „jeśli będzie pozytywna opinia i później przyjęcie zmian to kiedy 

jest szanse, by ruszyły prace?”.  

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „prace 

ruszą niezwłocznie, jesteśmy w kontakcie z głównym generalnym wykonawcą modernizacji 

dwóch boisk. Mimo małego opóźnienia w rozpoczęciu prac nie przewidujemy żadnych 

problemów, bo to jest modernizacja boisk, a nie budowa od podstaw, od nowa. Tak jak miało 

to miejsce na Karpackiej i dodatkowo powiem, że jedno z tych boisk jest znacznie prostsze w 

wykonaniu, będzie tylko wymieniana nawierzchnia  w postaci nowej sztucznej trawy bez 

podbudowy także te prace pójdą bardzo szybko, bo nie jest to okres zimowy. Pragnę 

uspokoić Państwa, ze jesteśmy w stałym kontakcie z ŁKS i w trakcie trwania tejże inwestycji, 

która zakończy się w drugiej połowie sierpnia ŁKS otrzymana od MOSiR-u pełne 

zabezpieczenie i możliwość wykonywania swojej działalności jednostek treningowych na 

nowym obiekcie na ul. Karpackiej na co ŁKS przystał i był bardzo zadowolony z takiej 

propozycji”.  

Przewodnicząca Komisji; „bardzo dziękuję, ze udało się Pani Dyrektor znaleźć takie 

rozwiązanie, bo miałam  duże obawy co będzie z treningami w związku z opóźnieniem, a tak 

myślę, że nie ma żadnego problemu”. 

Radny p. Bogusław Hubert; „jaki jest koszt całkowity tego zadania?”.  

https://bip.uml.lodz.pl/uploads/tx_edgeregisters/240867/8467/Bd_p23_148_20230626.pdf


Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

„całkowity koszt 7.200.000, 00 zł dofinansowanie 3 mln zł”. 

Radny p. Bogusław Hubert; „skąd się wzięła ta konieczność dopłaty przez miasto?”. 

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „na to 

postepowanie przetargowe w postaci modernizacji boisk była przewidziana kwota 5 mln zł z 

uwagi na to, że pozostała kwota w granicach 1 mln zł jest przeznaczona na zakup 

nowoczesnego sprzętu, bo bez tego nie będzie możliwe utrzymanie tego obiektu, tych 

nowych boisk. Pierwotna cena oferowana przez wykonawcę to była kwota prawie 6 mln zł, 

doprowadziliśmy do negocjacji z firmą, bo zawsze taka formułę w postępowaniach 

przetargowych przewidujemy. Wykonawca obniżył pierwotnie oferowaną cenę o kwotę w 

granicach 100 tys. zł, a w związku z tym wykonanie tychże dwóch boisk będzie kosztowało 

6.300.000, 00 zł przeznaczone 5.100.000,00 zł stad ta kwota brakująca 1.200.000, 00 zł”.  

Radny p. Bogusław Hubert; „czy Ministerstwa dopłata, czyli dofinansowanie Ministerstwa 

jest kwota niezmienną, czy w związku z takim rozstrzygnięciem przetargu można jeszcze 

aplikować o zwiększeniu tej kwoty?”.  

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

„niestety nie spotkaliśmy się z taką formułą i nie ma takiej formuły. Ministerstwo publikuje 

protokoły z rozstrzygnięć komisji ministerialnych, w którym przyznaje konkretne środki i na 

tym jest koniec, czyli te brakujące kwoty dokłada miasto”.  

Radny p. Bogusław Hubert; „kwota 1.200.000 zł będzie przeznaczona na zakup 

urządzeń?”. 

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „nie tak 

kwota będzie na rozstrzygnięcie i modernizację dwóch pełnowymiarowych boisk ze sztuczną 

nawierzchnią?”.   

Radny p. Marcin Buchali; „w którym roku otrzymano ta dotację?”.  

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „w 

ubiegłym roku, sprawdzę ale prawdopodobnie jesienią zeszłego roku”.  

Przewodnicząca Komisji; „w ramach tego przetargu miał być również sprzęt, rozumiem, że 

tu nic się nie zmieniło?”.  

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „sprzęt 

jest w grze, postępowanie przetargowe już jest przez nas przygotowane także mogę 

powiedzieć, że lada dzień Wydział Zamówień Publicznych powinien ogłosić kolejne 

postępowanie na zakup i doposażenie tego obiektu”.  

 

Wobec braku dalszych pytań i głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Wynik głosowania: 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  



 

Ad. pkt. 4 Informacja nt. letniej oferty Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji dla 

mieszkańców Łodzi.  

 

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

„podtrzymujemy dobra praktykę  wwielu aspektach prze byłego Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji Pana Łukasza Kucharskiego jeśli chodzi o ofertę letnią to ta 

dobrą praktyką będzie, że za wszelką cenę jeśli nawet jakieś zajęcia będą już wykorzystane 

zajęte to będziemy namawiać uczestników do skorzystania z innych równie ciekawych. 

Następnie  przedstawiła ofertę MOSiR, która stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji; „cieszę się, że ta oferta jest tak urozmaicona, z Państwa 

doświadczenia, które punkty z tej oferty cieszą się największym zainteresowaniem?”.  

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

„największym zainteresowaniem Łódzkie Miasteczko Sportu i to nas niezwykle cieszy, bo 

akurat te zajęcia organizujemy w hali Sportowej na Skorupki, a przecież wszystkim nam 

zależy, aby ta nasza hala sukcesywnie odzyskiwała swój blask i fajnie, że jest 

zainteresowanie. Zajęcia z tenisa stołowego w hali na Małachowskiego, zajęcia na wolnym 

powietrzu zajęcia z jogi. Dla każdego cos miłego”.  

Radny p. Marcin Masłowski; „te zapisy na te zajęcia rozumiem, że tylko w piątek od 10-14, 

ale w każdy piątek czy już wyczerpane jest wszystko?”.  

Pani Iwona Safjanowska z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; „te 

zapisy są zawsze w piątki, ale myśmy rozszerzyli w tej chwili z dnia na dzień formułę i te 

zapisy będą już codziennie przyjmowane tak, aby ułatwić dostęp mieszkańcom do 

korzystania z tej naszej oferty. Zapisujemy na bieżąco każdego chętnego, który dzwoni”.  

  
Ad. pkt. 5 Sprawy wniesione i wolne wnioski 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wpłynął do Komisji Raport o stanie miasta za 

2023 rok, poprosiła o zapoznanie się przed najbliższą sesją, gdyż będzie on przedmiotem w 

porządku.  

Pani Eliza Wysocka z-ca dyrektora Wydziału Sportu; „ już w najbliższy czwartek 

rozpoczyna się finał siatkówki męskiej w naszej Atlas Arenie, bilety zostały przekazane do 

Biura Rady, zapraszamy serdecznie”.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Protokół sporządziła:               Przewodnicząca Komisji 

 

Aneta Rabenda               Marta Przywara  

   

 


